
Interpelace 1 

Vážená paní starostko, 

v tuto chvíli mají zastupitelé i veřejnost značně znesnadněný přístup k materiálům, které se řeší na 

komisích a výborech. V systému proxio u výborů a komisí nejsou pro všechny zastupitele dostupné 

podklady k projednávaným bodům a je tak obtížné zjistit, co a s jakými závěry daný orgán řešil. 

Prosím Vás o informaci, kdy budou v systému dokumenty zpřístupněny všem zastupitelům, aby mohli 

vykonávat plně své funkce? Děkuji za odpověď.  

Adam Rut, předseda zastupitelského klubu Piráti 

 


